



Özel Durum Açıklaması (Güncelleme)



Ortaklığın Adresi	:	Yeni Yalova Yolu 9. Km. Osmangazi/BURSA
Telefon ve Faks No.	:	(0224) 261 04 40 - 261 04 56
Ortaklığın Yatırımcı/Pay Sahipleri İle İlişkiler Biriminin Telefon ve Faks No.su	:	(0224) 261 04 40 - 261 04 56
Orjinal Açıklamanın Tarihi	:	09.10.2013
Yapılan Açıklama Ertelenmiş Bir Açıklama mı?	:	Hayır
Özet Bilgi	:	Toplu İş Sözleşmesi Görüşmelerinin Tamamlanması

AÇIKLAMA:

Açıklanacak Özel Durum/Durumlar:

Şirketimizle Türkiye Tekstil Örmeye ve Giyim Sanayi İşleri Sendikası (Teksif) arasında 01.01.2013 - 31.12.2015 dönemlerini kapsayan Toplu İş Sözleşmesi görüşmeleri anlaşmayla sonuçlanmıştır.

Buna göre;

1-) Birinci 6 ay için 01.01.2013 tarihi itibarıyla işyerinde çalışan sendika üyesi işçilerin 01.01.2013 tarihinde aldıkları brüt ücretine 02.01.2013 tarihinden geçerli olmak üzere % 5 oranında zam yapılacaktır.

2-) İkinci 6 ay için 01.07.2013 tarihinde almakta oldukları aylık brüt ücretleri üzerine 02.07.2013 tarihinden geçerli olmak üzere % 3 oranında zam yapılacaktır.

3-) Üçüncü 6 ay için 01.01.2014 tarihinde almakta oldukları aylık brüt ücretlerine 02.01.2014 tarihinden geçerli olmak üzere 6 aylık Tüketici Enflasyonu +1 puan zam yapılacaktır.

4-) Dördüncü 6 ay için 01.07.2014 tarihinde almakta oldukları aylık brüt ücretleri üzerine 02.07.2014 tarihinden geçerli olmak üzere 6 aylık Tüketici Enflasyonu +1 puan zam yapılacaktır.

5-) Beşinci 6 ay için 01.01.2015 tarihinde almakta oldukları aylık brüt ücretleri üzerine 02.01.2015 tarihinden geçerli olmak üzere 6 aylık Tüketici Enflasyonu +1 puan zam yapılacaktır.

6-) Altıncı 6 ay için 01.07.2015 tarihinde almakta oldukları aylık brüt ücretleri üzerine 02.07.2015 tarihinden geçerli olmak üzere 6 aylık Tüketici Enflasyonu +1 puan zam yapılacaktır.

Ayrıca yıllık 60 yevmiye tutarındaki ikramiye, 2013 yılı için 105 yevmiyeye, 2014 yılı ve sözleşme yürürlük sonuna kadar yıllık 120 yevmiyeye çıkarılacaktır.

Diğer Sosyal Yardımlar ücret zammı oranları dikkate alınarak arttırılacaktır.

Sözleşmeden doğan birikmiş farklar 2014 yılı Ocak-Şubat-Mart aylarında 3 taksit olarak ödenecektir.



Yukarıdaki açıklamalarımızın, Sermaye Piyasası Kurulu'nun Seri: VIII, No:54 sayılı Tebliğinde yer alan esaslara uygun olduğunu, bu konuda/konularda tarafımıza ulaşan bilgileri tam olarak yansıttığını; bilgilerin defter, kayıt ve belgelerimize uygun olduğunu, konuyla ilgili bilgileri tam ve doğru olarak elde etmek için gerekli tüm çabaları gösterdiğimizi ve yapılan bu açıklamalardan sorumlu olduğumuzu beyan ederiz.